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論文全文稿例論文全文稿例論文全文稿例論文全文稿例 

 

原創性及版權原創性及版權原創性及版權原創性及版權 

所有來稿均須為原創作品，且未曾在其他刊物或媒體投稿或載錄。投稿人若在稿件中引錄任何已

獲版權的資料，必須在事前取得有關人士之書面授權。作者須自負文責，其發表之有關觀點並不

代表本研討會或香港教育學院之立場。 

 

投稿人資料投稿人資料投稿人資料投稿人資料 

投稿人請於首頁列明所有作者的資料，包括：姓名、職銜、所屬機構、以及聯絡方式（如地址、

聯絡電話、傳真號碼及電郵地址等） 

 

語言及字數語言及字數語言及字數語言及字數 

來稿必須以論文發表語言撰寫，並以六千至八千字為宜。 

 

格式格式格式格式 

來稿須按照《美國心理學會出版手冊》（第五版）所制訂之論文出版準則撰寫，並符合以下格式： 

紙張大小：  A4 縱向（21 X 29.7 厘米） 

邊界：  四方均為 2.5 厘米 

段落：  左右對齊、單行間距、每段首行縮排 

字型：  新細明體、Times New Roman（英文及數字） 

字型大小：  12 點 

頁碼：  阿拉伯數字及置於右下角 

 

摘要摘要摘要摘要 

約一百五十至二百字，置於文章起首。 

 

關鍵詞關鍵詞關鍵詞關鍵詞 

最多 5 個關鍵詞，置於摘要的下方。 

 

參考文獻參考文獻參考文獻參考文獻 

按照《美國心理學會出版手冊》（第五版）所制訂之論文出版準則。 

 

 

提交論文全文提交論文全文提交論文全文提交論文全文 

請以MS-Word 格式存檔，檔案名稱為第一作者的英文姓名（例如 Dr. Peter Maurice Molton的論文，

檔名應為 pmMolton.doc）。請把論文檔案電郵至：primaryed@ied.edu.hk 。截止日期為 2010年年年年 1

月月月月 29日日日日。 
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Guidelines for Full Paper Submission 

 

Originality and copyrights 

Manuscripts are accepted for consideration with the understanding that they are original and 

have not been published or offered for publication elsewhere. Authors are responsible for 

obtaining written permission prior to reproduce any copyrighted materials in their manuscripts. 

The views expressed in the publication are those of the authors and do not necessarily reflect 

the position of the Conference or The Hong Kong Institute of Education. 

 

Authors’ information 

The front page should include the basic information of each author and co-author (if 

applicable), including name, position, affiliation, as well as the contact information such as 

postal address, telephone number, fax number and e-mail address. 

 

Language and length 

The manuscript should be written in same language as for your presentation in the Conference.  

The length of the article is preferably between 6,000 and 8,000 words. 

 

Style and format 

The manuscript should be presented in accordance with the style suggested by the Publication 

Manual of the American Psychological Association (5th edition), and be formatted to the 

following specifications: 

Paper:  A4 Portrait (21 X 29.7cm) 

Margins:  2.5cm at all sides 

Paragraph:  Justified, single-spaced, indent new paragraph 

Font:  Times New Roman 

Font size:  12 point 

Page number:  Arabic, at bottom right 

 

Abstract 

An abstract with approximately 150 to 200 words should be provided at the beginning of the 

paper. 

 

Keywords 

At most 5 keywords should be provided below the abstract. 

 

Reference 

In APA (5th edition) format. 

 

 

SUBMISSION OF FULL PAPER 

Please prepare your full paper in MS-Word format and name the file with the principal author’s 

name (e.g. file submitted by Dr. Peter Maurice Molton should be named pmMolton.doc).  

Send your file to: primaryed@ied.edu.hk by 29 Jan 2010. 


